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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het opvolgen
van richtlijnen door huisartsen.
(Ingezonden 12 januari 2010)

1
Wat is uw reactie op het artikel
«Huisarts in spagaat tussen richtlijn
en tijdgebrek»?1

2
Hoe beoordeelt u de beschreven
situatie dat huisartsen niet altijd
richtlijnen opvolgen? Welke gevolgen
heeft dit voor de kwaliteit van de
geboden zorg?

3
Ziet u de situatie dat huisartsen met
name de tijdrovende richtlijnen niet
opvolgen, als een indicatie van de
werkdruk van huisartsen? Zo nee,
welke oorzaken ziet u dan wel voor
deze situatie? Zo ja, ziet u die
werkdruk als een probleem?

4
Bent u bereid een uitgebreid en
representatief onderzoek te doen naar
het opvolgen van richtlijnen door
huisartsen en hun redenen daarvoor,
en daarbij de praktijkgrootte en
praktijkomstandigheden te betrekken
om zodoende het navolgen van
richtlijnen te kunnen bevorderen?
Zo nee, waarom niet?

1 www.nivel.nl, 6 januari 2010.
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